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  Notulen Algemene ledenvergadering Seniorenvereniging Hilversum.  

                                                          23 September 2020. 

Aanwezig: Wim Kozijn, Ineke van de Rotte, Andele Nauta, Helmi Duijvestein, Bertine van der 
Pluijm (notulen). 

Aanwezig: 56 leden. Er hebben zich 4 leden afgemeld 

In verband met Corona konden er maximaal 65 leden worden toegelaten. De 
coronamaatregelen zijn volgens voorschrift uitgevoerd. 

Er is een schrijftolk aanwezig. Deze moet het makkelijker maken voor slechthorenden om de 
vergadering te volgen. Je kunt dan namelijk dat wat er gezegd wordt meelezen. 

1. Opening door Wim Kozijn 

De vergadering wordt geopend door Wim Kozijn. Hij heet alle Senver leden van harte 
welkom in de regenboogkerk. Een locatie die is gekozen omdat het mogelijk was om daar 
corona-proof te vergaderen. Hij geeft aan verrast te zijn door de uitnodiging van het 
interim-bestuur om uitgenodigd te worden n deel van de vergadering voor te zitten En 
het lijkt hem ook een verrassing voor de leden om hem aanwezig te zien. Maar het zou 
ook wat merkwaardig zijn als het bestuur zichzelf zou moeten voordragen.  

Verder zegt hij dat hij blij is dat er andere mensen zijn die de taken van het bestuur 
hebben overgenomen zodat de vereniging na het aftreden van het voltallige bestuur is 
blijven voortbestaan. Hij geeft aan dat het zeker in tijden van Corona geen gemakkelijke 
klus is.  

Daarna spreek hij een diep gevoel van waardering uit dat heel snel, bijna 24 uur na het 
op slot gaan van Nederland, een aantal leden het plan hebben opgevat om de OPPEPPER 
in het leven te roepen. Heel creatief en erg belangrijk voor die ouderen die thuis zaten. 
Op het hoogtepunt bleek dat er meer dan 5000 mensen de oppepper lazen. Het was 
voor veel mensen een heuse dagelijkse oppepper.  

Om zijn waardering en dank hierover uit te spreken biedt hij alle medewerkenden een 
bloemetje aan. Zij nemen dit graag met een applaus in ontvangst. 

Vervolgens bleek dat er in eerste instantie 600 mensen de oppepper niet konden 
ontvangen omdat of zij geen internetaansluiting hadden of omdat het e-mailadres niet 
bekend was bij de vereniging.  

Om ook deze mensen te bereiken is een groep van 50 vrijwilligers al deze mensen gaan 
bellen om te vragen of zij op de een of andere manier hulp nodig hadden. 

Ike Heerschop heeft deze actie gecoördineerd. Ook daarvoor spreekt de oud-voorzitter 
zijn grote waardering uit en ook zij krijgt een bloemetje en hij wil symbolisch daarmee 
alle vrijwilligers bedanken. 
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2. Vaststellen van de agenda 

       De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld 

3. Benoeming nieuwe bestuursleden 

In januari 2020 heeft het oude bestuur aangekondigd te zullen opstappen. Daarna 
hebben vier mensen zich aangemeld om hun taken over te nemen. Het zijn: Helmi 
Duijvestein, Andele Nauta, Bertine van der Pluijm en Ineke van de Rotte. Ze zijn feitelijk 
al van start gegaan, maar worden vandaag door de ledenvergadering benoemd. 
De vergadering gaat ermee akkoord om de nieuwe bestuursleden bij acclamatie te 
benoemen. Er volgt een applaus. Wim Kozijn wenst het nieuwe bestuur veel succes en 
zegt dat hij er alle vertrouwen in heeft dat het nieuwe bestuur de goede sfeer in de 
vereniging zal weten te behouden. Ondanks alle problemen met Corona. Hij draagt de 
denkbeeldige hamer over aan Ineke van de Rotte. Het bestuur wisselt van plaats en gaat 
verder met de agenda. 

4. Voorstellen nieuwe bestuursleden 

De nieuwe bestuursleden stellen zich kort voor.  

       De portefeuilles zijn als volgt verdeeld: 

• Voorzitter: Ineke van de Rotte 

• Secretaris: Bertine van der Pluijm 

• Penningmeester: Helmi Duijvestein 

• Algemeen bestuurslid: Andele Nauta 

Bij het voorstellen geeft Andele Nauta aan dat het prettig zou zijn om nog een extra        
bestuurslid te hebben dit omdat het bij eventuele stemmingen prettig is om een 
ongelijk aantal te hebben. Deze vraag werd ook gesteld door een van de leden die er 
meteen bij vermeldde dan het geen open sollicitatie was. 

 
5. Notulen algemene ledenvergadering van 11 december 2019 en 22 januari 2020. 

Er zijn geen op of aanmerkingen op de notulen behalve dat Claire Verlinden op merkt dat 
zij een zin uit de notulen het leukst vindt n.l. de zin “Eigenlijk is onze vereniging statutair 
niet ingericht voor ruzie”. En zij merkt op, en laten wij dat zo houden. 

Wel komt er een vraag van de leden of de statuten niet moeten worden aangepast? 

Ineke beantwoordt deze vraag positief en geeft aan dat het bestuur daar zeker naar gaat 
kijken. Eveneens zal er een huishoudelijk regelement moeten worden opgesteld want 
dat is nog niet aanwezig. 

6. Jaarverslag 2019 

Jaarverslag wordt als informatief ervaren en verder goedgekeurd. Het aantal leden is het 
afgelopen jaar wat afgenomen. Mede door Corona. Er waren ook minder activiteiten. 
Jaarverslag wordt goedgekeurd met dank aan Marianne Ruigrok. 

7. Jaarrekening 2019 
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Met ingang van dit jaar maakt Senver gebruik van een administratiekantoor dat de 
financiën beheert. Dat is een grote ondersteuning voor penningmeester Helmi 
Duijvestein die uiteraard het toezicht en de eindverantwoordelijkheid houdt op de 
inkomsten en uitgaven. 

Dit neemt het bestuur veel werk uit handen. 

De jaarrekening 2019 wordt besproken. 

Er zit een nogal een groot verschil in wat er begroot is voor activiteiten (meestal niets) en 
wat er in de jaar rekening komt omdat van de meeste activiteiten de inkomsten én de 
uitgaven niet begroot worden. In principe zijn die kostendekkend. Behalve de lezingen 
over algemene onderwerpen als testamenten, financiële zaken en gezondheid. Daar 
hoeven de leden niet voor te betalen.  Ook de stadsauto hoeft niet kostendekkend te 
zijn.  

De vergadering is akkoord met de jaarrekening en verleent decharge aan het bestuur 
voor het gevoerde financiële beleid in 2019. 

8. Verkoop Senverbus aan de bibliotheek 

Ineke licht in het kort de notitie toe die bijgesloten is bij de stukken. Er wordt vanuit de 
zaal voornamelijk positief op gereageerd. De overdracht van de bus aan de bibliotheek 
betekent wel dat de betalingen zakelijker zullen gaan verlopen. De bibliotheek is van plan 
met pin te laten betalen.  

Er komt een vraag wat er gebeurt als alle 3000 leden van de bibliotheek ook gebruik 
willen maken van de Senver bus. Er mag door leden van de bibliotheek uiteraard ook 
gebruik worden gemaakt van de bus. Maar gezien de leeftijden van de leden van de 
bibliotheek bestaat niet de verwachting dat zij massaal gebruik willen maken van de bus.  

Verder worden er vragen gesteld over de stadsauto o.a. waarom hij nog niet rijdt? 

De stadsauto blijft onder verantwoording van Senver. Momenteel willen de chauffeurs 
nog niet rijden i.v.m. Corona. Er is binnenkort een vergadering dan wordt daar weer over 
gesproken. Voorstel is om niet alle dagen te rijden als er te weinig chauffeurs zijn maar 
b.v. 3 dagen in de week. Deze tip wordt meegenomen.  

Er wordt een opmerking geplaatst dat het misschien een idee is om jongeren die 
momenteel zonder werk zijn aan te trekken als chauffeur. 

Dit ligt allemaal wat gecompliceerder dan je op het eerste gezicht denkt. Denk aan 
uitkeringen die in gevaar komen e.d.  

Er komt ook een vraag welke mensen zich gaan bezighouden met de planning van de 
Senverbus. Zij hadden namelijk altijd zulke leuke ideeën. In principe zijn dat dezelfde 
mensen als voorheen. 

Ineke geeft aan dat het bestuur blij is met de bibliotheek vooral in deze Corona tijd. Er 
wordt volop meegedacht om te kijken naar oplossingen wat betreft de lezingen en 
andere activiteiten. 

Eduard Scholvink komt aan het woord. Hij is lid van de werkgroep bus en stadsauto en 
bedankt het bestuur en de bibliotheek dat het op deze manier geregeld is.   
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Het thema bus wordt afgesloten en het bestuur spreekt de verwachting uit dat zij hopen 
dat er snel op een goede coronaproof manier gebruik van kan worden gemaakt. 

9. Rondvraag 

Er komt een vraag van een lid of de werkgroep duurzaamheid ook iets gaat doen met het 
feit dat alle mensen van het gas af moeten. In de Meent is er binnenkort een proef. 

Helmi geeft aan dat dat een onderwerp is waar de bewonersverenigingen en de 
gemeente mee bezig zijn. Het is minder een taak voor Senver. Wel heeft Senver een 
werkgroep duurzaamheid maar die houdt zich bezig met wat kleinere onderwerpen. 
Zoals ledverlichting i.p.v. gewone lampen. Laatst is er nog een voorlichting geweest over 
duurzaam begraven.  

Een volgende vraag wordt er gesteld over de problemen met het bestellen van kaartjes 
in de bibliotheek.  

Ineke antwoordt dat het inderdaad af en toe voor problemen zorgt en dat er gekeken 
gaat worden of dat gemakkelijker kan.  

Clair Verlinden doet een oproep aan iedereen dat de leden echt moeten gaan leren om 
te werken met de computer. Er hebben 150 leden van Senver nog geen computer. Het is 
de toekomst. 

Vanuit de werkgroep omgaan met de IPAD wordt opgemerkt dat zij altijd hulp willen 
bieden. 

Een volgende vraag is wanneer wordt het weer gewoon? 

Wij allen zullen moeten leren leven met de beperkingen zoals afstand houden en 
voldoende luchtverversing zoals dat nu is en hopen dat het ooit weer voorbij zal zijn.  

Er wordt opgemerkt dat er steeds veranderingen zijn. De Jonge Haan is ook niet meer, 
dat is nu De Eendracht. 

Er wordt gevraagd of Senver niet vaker zou kunnen vergaderen in de Regenboogkerk? 

Afhankelijk van de situatie zal het bestuur daar zeker naar kijken. 

Tenslotte bedankt Ineke iedereen in het in het bestuur gestelde vertrouwen en sluit de 
vergadering met de uitnodiging om in het Tolhuis nog een glaasje te drinken.  

 

Hilversum 21 -09-2020. 

 

 

 

 

 

 


